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پاي 75 هزار دلار پول وسط است
بن بست در جدايي مهاجم پرسپوليس 

سرمقاله
E d i t o r i a l فرهاد اشراقی

مشکل پرسپولیس فقط گل نزدن نیست
این درست که هیچ تیمی را با دو بازی قضاوت نمی کنند ولی واقعیت آن است 
که پرسپولیس در ۲ بازی اول خود مقابل ذوب آهن و فولاد هیچ کارشناس و 
هواداری را امیدوار نکرد و حتی نشــانه های بهتر شدن هم در این تیم دیده 
نمی شود. البته قرار نیست تیم گل محمدی همیشه صفر-صفر کند و قطعاً در 
بازی های آینده گل می زند و برنده هم می شود اما با اتفاقات همین دو هفته 
فرضیه ای که می گوید تیم پرستاره اصلًا مربی نمی خواهد، غلط از آب درآمد. 
این حرف را زمان حضور گواردیولا در بارسا زیاد شنیده بودیم که می گفتند 
تیمی که مسی، ژاوی، اینیستا و... را دارد، دیگر مربی نمی خواهد اما بارسا بعد 
از رفتن پپ کم کم دچار افت شد و کلی ال کلاسیکو و لالیگا را هم از دست داد. 
الان هم در پرسپولیس همه نگاه ها به گل محمدی است که از این همه بازیکن 
»بازی« بگیرد. مقابل فولاد نه ترابی چیز خاصی نشان داد، نه سعید صادقی و 
دانیال اسماعیلی فر و بقیه. در میان خریدهای جدید پرسپولیس هم انگار فقط 
علیرضا بیرانوند آماده اســت که یک تک به تک خوب را مهار کرد و بقیه انگار 
هنوز نمی دانند کجا هستند.مشــکل بزرگ پرســپولیس گلزنی نیست بلکه 
نداشتن پلن B است. وقتی تیمی مثل فولاد با مدافع گردن کلفتی چون کولیبالی 
مقابل قرمزها بسته بازی می کند، پرسپولیس تاکتیکی برای باز کردن بازی بسته 
آن تیم ندارد. بله، اگر ترابی در نیمه اول آن فرصت طلایی را هدر نمی داد، شرایط 
خیلی فرق می کرد و چه بسا بازی حساس جمعه شب پرگل می شد اما به هر حال 
اینکه عبدی، ترابی و... هم گلزنی را فراموش کرده اند، به کادر فنی برمی گردد و 
یحیی حتی با حضور یورگن لوکادیا )و شاید دیاباته( حتماً باید تمرینات مخصوص 
گلزنی را برای مهاجمانش بیشتر کرده و البته روی مسائل روحی روانی آنها هم 
کار کند. او فرصت زیادی برای جبران دو مساوی بد تیمش ندارد. فراموش نکنیم 

که ذوب آهن تقریباً یک نیمه مقابل پرسپولیس ۱۰ نفره بود.
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پرسپوليس واقعي را به زودي خواهيد ديد

بیرانوند : تعداد كلین شیت هايم را نمي شمارم
پرسپولیس در دومین دیدار خود در 
فصل جدید لیگ برتر نتوانســت 
حریف فولاد شود و مقابل این تیم 
در ورزشگاه آزادي به تساوي بدون 
گل رسید. علیرضا بیرانوند که در این 
فصل به پرســپولیس برگشته، در 
دومین دیدار خود براي پرسپولیس 
موفق شد دومین کلین شیت خودش را به 
ثبت برساند و حالا بعد از مهدي رحمتي در 
رده دوم بهترین گلرهاي تاریخ لیگ برتر به 
لحاظ کلین شــیت قــرار دارد. با علیرضا 
درخصوص شرایط پرسپولیس و از دست 
دادن 4 امتیــاز در دو دیدار ابتدایي لیگ و 
دیدار مقابل فولاد گفت وگویي انجام دادیم 

که در ادامه مي خوانید. 
  بازي مقابل فولاد چطور بود؟

بازي خوبي بود و فشــار مسابقه براي هر دو 
تیم بالا بود. تازه لیگ شــروع شده و تیم ها 
قطعاً به طور کامل آماده نیستند. با این حال 
هم ما موقعیت گل داشتیم و هم فولادي ها. 
ضمــن اینکه در اکثر دقایق بــازي تیم ما 
مسلط بود و توپ و میدان را در اختیار داشت. 
مي توانستیم برنده بازي باشیم ولي این اتفاق 
رخ نداد و متأسفانه نتوانستیم هواداران مان 

را خوشحال کنیم. 
  دو بازي و از دست دادن 4 امتیاز هواداران 
را نگران کرده اســت. در این خصوص چه 

صحبتي داري؟
به نظرم اتفاقي رخ نداده است. جاي نگراني 
نیست و هواداران مطمئن باشند با یکي، دو 
برد به جایگاهي که دوست دارند، مي رسیم . 
به نظرم بازي هایي که هفته اول و دوم انجام 
دادیم، راضي کننده است و شما شک نکنید 
که بهتر از این هم خواهیم شــد. خیلي زود 

پرسپولیس واقعي و آن تیمي که هواداران 
انتظارش را دارند را خواهید دید. تازه شروع 
لیگ اســت و اتفاقــات زیــادي در انتظار 
تیم هاست. پرســپولیس براي قهرماني در 
آسیا بسته شده و به هواداران قول مي دهم 
براي رسیدن به قهرماني، من و همه اعضاي 

تیم از جان مایه بگذاریم. 
  در نیمه اول بــازي مقابل فولاد تو یک 
تک به تک گرفتي که اگر گل مي شد، کار را 

براي پرسپولیس دشوار مي کرد. 
خب مــن وظیفه ام را انجــام دادم. اگر من 

مي توانم دروازه ام را بسته نگه دارم، 
زحمــت ۱۰ بازیکن دیگر هم 

هست و آنها هم در این کار 
به من کمک مي کنند. 

  با دو کلین شیت مقابل 
ذوب آهن و فولاد دومین 

گلر برتر تاریخ لیگ از لحاظ 
کلین شیت هســتي. در این 

خصوص چه صحبتي داري؟
خوشحالم که مي توانم به تیمم کمک کنم. 
واقعیت این است که خیلي دنبال آمار نیستم 

و تعداد کلین شیت هاي خودم را 
نمي شمارم. امیدوارم بتوانم 
بهتریم عملکــرد را براي 
پرسپولیس داشته باشم و 
در راه قهرمانــي به تیمم 

کمک کنم. 
  در یــک صحنه وقتي 
مهاجم فولاد مصدوم شد، تو 
خیلي سریع خودت را به او رساندي 
و خیلي ها فکر مي کردند مي خواهي او را از 

زمین بیرون ببري. داستان چه بود؟

نه اصلًا چنین قصدي نداشــتم. من دیدم 
بازیکن فــولاد روي زمین افتــاده و دچار 
گرفتگي عضله شــده. آمدم بالاي سرش تا 
کمکش کنم و پاي بازیکن را رو به بالا بکشم 
تا مصدومیتش تشدید نشــود. داور هم در 
صحنه حاضر شد و به او ماجرا را توضیح دادم. 
در کل مشکلي نبود و بازي هم ادامه پیدا کرد. 

  فولاد را چطور دیدي؟
من سال  هاست که جواد نکونام را مي شناسم 
و مي دانم چقدر در کارش جدي است. آنها 
بازیکنان بســیار خوبي خریدند و یک تیم 
دونده و جنگنده هستند. فولاد در این فصل 
یکي از تیم هاي بسیار قدرتمند است و بازي 
کردن مقابل این تیم کار دشواري براي سایر 

تیم ها خواهد بود. 
  بعد از بازي عنوان کردي هواداران مراقب 
حاشیه سازي باشــند. منظورت از این 

صحبت چه بود؟
خب ببینید پرسپولیس دشمن زیاد دارد و 
خیلي ها بعد از دو نتیجه مساوي علیه تیم 
حرف زدند و در فضاي مجازي حاشــیه به 
وجود آوردند. هواداران باید مراقب این افراد 
باشــند و مثل همیشه فقط از تیم حمایت 
کنند. آنها بدانند که ما خیلي به حمایت شان 
در ادامــه راه نیاز داریم و مي خواهم فقط به 

پرسپولیس انرژي مثبت بدهند. 
  آمــدن لوکادیــا چقــدر مي تواند به 

پرسپولیس کمک کند؟
لوکادیا بازیکن بزرگي است و کارنامه بسیار 
خوبي دارد. تازه به تیم اضافه شده و طبیعي 
است که از شــرایط ایده آل دور باشد. قطعاً 
خیلي مي تواند به ما در ادامه کمک کند و در 
کنار مهاجمان فعلي، خط حمله قدرتمندي 

در ادامه فصل خواهیم داشت. 

نظر سنجی
SURVEY

رقابت موافقان و مخالفان محرومیت ساپینتو
در نظرســنجی جدید سایت خبرورزشی در مورد حرکت ساپینتو در انزلی 
پرسیدیم که تا دیشــب حدود 9 هزار نفر در آن شرکت کردند و حدود ۵۸ 
درصد عقیده داشتند ساپینتو باید محروم شود. شما همچنان فرصت دارید 

با ورود به سایت در نظرسنجی شرکت کنید.

ادامه دارد

طبق اخبار رسیده از فدراسیون 
فوتبال موضــوع ورود بانوان با 
دستور وزیر کشور امروز به شکل 
جدي بررســي مي شود. صبح 
دیروز احمد وحیدي، وزیر کشور 
در مورد بحث حضور بانوان در 
ورزشگاه ها گفت: »هر جایي که 
بتوانیم ورزشگاه را براي حضور 
بانوان آماده کنیم، این موضوع مانعي ندارد 
اما شرط آن این است که ورزشگاه ها آماده 
باشند.« پیرو چراغ ســبز وزیر کشور به 
موضوع ورود بانوان به استادیوم ها، پس از 
ابلاغیه اخیر فیفا به فدراســیون فوتبال 
همچنین هشــدارهاي کنفدراســیون 
فوتبال آســیا)AFC( به مســئولان این 
رشته در کشورمان، قرار است این موضوع 
صبح امروز به شــکل جدي مورد بررسي 

قرار بگیرد. منابع موثق در سازمان لیگ، 
باشگاه استقلال و وزارت ورزش در این باره 
خبر دادند صبح امروز جلســه اي مهم در 
ارتباط با شروع ورود بانوان به ورزشگاه ها 
پشت درهاي بسته برگزار خواهد شد.  لازم 
به ذکر اســت  در این جلســه نماینده دو 
باشگاه اســتقلال و مس کرمان به اتفاق 
مسئولان ســازمان لیگ، شوراي تأمین 
اســتان تهــران، وزارت ورزش، نماینده 
مجموعه ورزشي آزادي و مسئول اصلي 
استادیوم، یگان حراست استادیوم آزادي و 
تعدادي دیگر از مســئولان ذي ربط، در 
ارتباط با ورود بانوان به استادیوم آزادي در 
حاشــیه دیدار تیم هاي استقلال و مس 
کرمان به بحث و تبادل نظر پرداخته و در 
نهایت تصمیم گیري مي کنند.  شنیده ها 
از افراد نزدیک به فدراسیون فوتبال حاکي 

است که در اولین اقدام جهت ورود بانوان 
به استادیوم آزادي قرار است در اولین فاز 
از این اتفاق تاریخــي، فعلًا ۱۰ درصد از 
ظرفیــت ورزشــگاه آزادي بــه بانوان 
اختصاص داده شود و 9۰ درصد باقي مانده 
را آقایان پرُ کنند.  در صورت مثبت بودن 
نتیجه این جلسه مهم، بانوان استقلالي 
مي تواننــد به عنوان اولین تماشــاگران 
مســابقات فوتبال داخلي کشورمان به 
اســتادیوم آزادي رفته و یک مســابقه 
باشــگاهي بین دو تیم ایراني را از نزدیک 
تماشا کنند. ناگفته نماند  پیش از این و در 
حاشیه مســابقات تیم ملي و رقابت هاي 
لیگ قهرمانان آسیا چنین شرایطي براي 
ورود بانوان به ورزشگاه مهیا شده بود اما 
رقابت هاي باشگاهي فوتبال کشورمان از 

این قاعده مستثني بود. 

تیم  ملي جودوي ایران با ۱4 جودوکار ۱۸ 
مرداد عازم قونیه محل برگزاري بازي هاي 
کشورهاي اسلامي شد اما در پایان تمامي 
نمایندگان جودوي ایــران از دور رقابت ها 
حذف شدند. هر چند جودوکاران ایران پس 
از ۳ ســال دوري از میادین به دلیل تعلیق 
جودوي ایران، عازم این مسابقات شدند اما 
نتایج ضعیف تیم ملي، عذرخواهي رئیس 
فدراسیون را نیز به دنبال داشت. جداي از 
مباحث فني، حاشیه هاي حضور تیم ملي 
جودو در این مسابقات و در شهر قونیه نیز 
خبرســاز شده اســت. متأســفانه برخي 
جودوکاران تیم ملي ایران با ایجاد درگیري 
فیزیکي در سالن غذاخوري محل بازي ها، 
حاشیه ســاختند. براســاس اعلام منابع 
خبري متعــدد حاضر در دهکده رقابت ها، 
برخي از جودوکاران ایران در محل ســالن 

غذاخوري دهکده بازي ها با یکدیگر درگیري 
فیزیکي شــدید پیدا کردند. موضوع از این 
قرار بوده که ظاهراً دو جودوکار تیم ملي ابتدا 
با یکدیگر مشاجره لفظي مي کنند و در ادامه 
درگیري فیزیکي میان آنها به جایي مي رسد 
که در حضور ورزشکاران خارجي، با صندلي 
و دیگر وسایل سالن غذاخوري به جان هم 
مي افتند. شــدت درگیري تا جایي بود که 
افراد حاضر در این درگیري دچار جراحت 
مي شوند و یکي از ملي پوشان نیز از ناحیه 
دســت دچار پارگي مي شــود که توسط 
پزشــک کاروان چنــد بخیــه مي خورد. 
همچنین هنگام پــرواز تیم ملي جودو به 
قونیه نیز مشاجره لفظي میان برخي از آنها 
با مأموران فرودگاه امــام خمیني)ره( رخ 
مي دهد که در نهایت با وســاطت ســایر 
اعضاي کاروان موضوع ختم به خیر مي شود. 

بعد از حرف و حدیث هاي زیاد یحیي گل محمدي به جدایي تمیروف مهاجم 
ازبکســتاني پرسپولیس رضایت داده است. با توجه به اینکه هم لوکادیا به 
پرسپولیس پیوست و هم این باشگاه به دنبال جذب شیخ دیاباته است تا او 
را جانشین این مهاجم ازبک کند، تمیروف باید تا قبل از پایان نقل و انتقالات 
از پرسپولیس جدا شود. در شرایطي که از پیکان به عنوان مقصد احتمالي 
این بازیکن نام برده شــده، گویا اختلاف مالي در این بین فعلًا مانعي براي 
این انتقال است. گفته مي شود قرارداد این مهاجم ازبکستاني با قرمزها براي 
لیگ بیست ودوم مبلغ ۱۷۵ هزار دلار است که باشگاه پیکان تنها حاضر به 
پرداخت صد هزار دلار براي یک فصل به این بازیکن اســت و به هیچ وجه 
حاضر به پرداخت رقمي بیشــتر به تمیروف نیست. البته با توجه به آنکه 
پرسپولیس باید تکلیف جذب بازیکن خارجي اش را مشخص کند و براي 
این کار، نیاز به قطع همکاري با تمیروف دارد، شاید درویش مجبور شود با 
مهاجم ازبکستاني براي پرداخت بخشي از مبلغ قراردادش با پرسپولیس به 
توافق برسد تا بتواند نام او را از لیست خارج و یک مهاجم دیگر که  به احتمال 
زیاد دیاباته اســت را به تیمش اضافه کند. اگر پرسپولیسي ها به هر دلیل 
موفق به اخذ رضایت تمیروف نشــوند، قادر نخواهند بــود نام او را بدون 
هماهنگي از لیســت خارج کنند زیرا این بازیکن می تواند علیه قرمزها در 
فیفا طرح دعوي کند  و پرونده اي جدید براي پرسپولیس تشکیل شود. طبق 
آخرین شــنیده ها این مشکل قابل حل اســت و مدیران پرسپولیس هم 

مشغول مذاکره براي فسخ قرارداد تمیروف هستند. 

خبرگردی
NEWS BROWSING

مذاکرات با شيخ جدی تر شد  
پرسپولیس در انتظار زوج مخوف لوکادیا-دیاباته

مذاکرات پرسپولیس با شیخ دیاباته همچنان ادامه دارد و گل محمدی امیدوار 
است از همین بازی سوم مقابل آلومینیوم اراک بتواند از وجود این مهاجم و 
البته لوکادیا اســتفاده کند. شیخ بازیکن آزاد اســت و در صورت توافق با 
پرســپولیس بعید است زمان زیادی برای حضور در ترکیب اصلی بخواهد. 
طبق شنیده های ما دیاباته علاقه مند است پرسپولیسی شود ولی باید دید 
در نهایت توافق حاصل می شود یا نه؟ ظاهراً امسال در فاز هجومی خارجی ها 
باید پرسپولیس را نشان بدهند و یحیی خیلی به امثال پاکدل و عبدی امیدوار 
نیست. از طرفی پرســپولیس ۲ بازی است که گل نمی زند و بدترین خط 
حمله لیگ را در کنار فولاد و صنعت نفت دارد و گل محمدی نیاز دارد تیمش 
در اراک حتماً گل بزند و از ســد شاگردان رحمتی عبور کند. پرسپولیس 

پارسال توسط همین آلومینیوم از جام حذفی حذف شده بود.
دردسر تازه براي استقلال  

بازیكن خارجي بیاید، یك نفر دیگر باید برود
استقلال طي روزهاي گذشته بابت کنار گذاشته شدن دو بازیکن توسط ریکاردو 
ســاپینتو دچار دردسر هاي فراواني شده است. هنوز مشخص نیست تکلیف 
محمد حسیني و ارسلان مطهري چه مي شود و آنها هنوز رضایت نداده اند و 
قراردادشان به صورت یک طرفه فسخ نشده است. در همین رابطه نکته مهم 
دیگري هم وجود دارد که مي تواند در آینده براي استقلال دردسر درست کند.  
مسئله اینجاســت که اگر ساپینتو بخواهد از ســهمیه یک بازیکن خارجي 
باقي مانده خود استفاده کند، باید دوباره یکي دیگر از بازیکنان کنوني استقلال 
را از فهرست خارج کند و این یعني دردسر تازه اي براي آبي ها. البته اگر بازیکن 
خارجي استقلال زیر ۲۳ سال باشد، مشکلي از این بابت ایجاد نمي شود ولي 
معمولاً فوتبالیست هایي که از اروپا یا برزیل و آرژانتین به خاورمیانه مي آیند، 
بالاي ۲۵ سال هستند و مهره هایي باتجربه محسوب مي شوند که صرفاً براي 
کسب درآمد راهي لیگ ایران یا کشورهاي عربي حوزه خلیج فارس مي شوند. 

با وجود ترافيك در استقلال  
خاقاني مشكلي براي نیم فصل دوم ندارد

استقلال این روزها به معناي واقعي کلمه با ترافیک بازیکن مواجه است و 
از این بابت دردســر هاي فني و حاشیه هاي زیادي را متحمل شده چون 
چاره اي نبود جز اینکه دو بازیکن را کنار بگذارد و از فهرست خارج کردن 
محمد حسیني و ارسلان مطهري سروصداي زیادي راه انداخت. در همین 
خصوص این شــایعه مطرح شده بود که سبحان خاقاني بازیکن مصدوم 
استقلالي ها هم که فعلًا از فهرست این تیم خارج شده، براي بازگشت به 
جمع آبي پوشان در ابتداي نیم فصل دوم دچار مشکل خواهد شد ولي یکي 
از افراد نزدیک به باشگاه با رد شایعه مذکور به خبرورزشي گفت: »سبحان 
زیر ۲۵ ســال اســت و از این بابت مشکلي براي بازگشت به میدان و ثبت 

مجدد نامش در فهرست بازیکنان استقلال نخواهیم داشت.« 

چند ساعت تا جلسه تاریخي و سرنوشت ساز!
گزارش اختصاصي خبرورزشي: بانوان استقلالي تاريخ ساز مي شوند

آبروریزي عجیب پیش چشم خارجي ها
زد و خورد و جراحت شديد ملي پوشان ايران در ترکيه
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تیم فوتبال پرسپولیس دیروز در دیداري تدارکاتي در ورزشگاه شهیدکاظمي به مصاف 
تیم فجر سپاسي رفت. سرخپوشان با ترکیب احمد گوهري، مرتضي پورعلي گنجي، 
ابوالفضل سلیماني، محمدمهدي احمدي، سیامک نعمتي، سینا اسدبیگي، وحدت 
هنانوف، محمد عمري، امید عالیشاه، حامد پاکدل و یورگن لوکادیا وارد زمین شدند. 
  دقیقه ۸: پرسپولیس به یک ضربه کرنر رسید که ارسال امید عالیشاه 

را لوکادیا با یک ضربه سر دقیق به گل نخست بازي تبدیل کرد. 
  دقیقه ۲۲: مهاجم فجر سپاسي با یک شوت از راه دور گل تساوي را به ثمر رساند. 
  دقیقه ۲۷: محمد عمري با یک حرکت خوب از ســمت راست دروازه 
حریف و بعد از دریبل دو نفر با یک شوت فني دیدني گل دوم پرسپولیس 

را به ثمر رساند  و در نهایت بازی با همین نتیجه تمام شد.

لوکادیا  برای پرسپولیس گل زد 

مذاکرات پرسپولیس با شیخ جدی تر شد 

  گل محمـدی در انتظار 
زوج لوكاديا-دياباته

 اين عکس
 تزئينی نيست!

برای آنها که رعایت نمی کنند...

کورسوی امید زنده شد

 واکنش درخشان به

 ماجرای درگیری 
۲ پرسپولیسی در هتل اوین

 تساوی خانگی پرسپولیس 
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 بانـوان 
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استقلال- مس کرمان

در آزادی مساوی 
می کردیم، پروین 

۳ ساعت ما را 
حبس می کرد 

اگر وریا و پهلوان 
نبودند، کار به جای 

باریک می کشید
از بازی بعدی گل می زنیم 

 گولسیانی: تیم ها به تهران می آیند 
تا از پرسپولیس مساوی بگیرند

 کلين شيت هايم 
را نمی شمارم

 بیرانوند: پرسپولیس 
واقعی را به زودی خواهید دید

فولاد خیلی بسته بازی می کرد 

 زد و خورد و جراحت شدید 
ملي پوشان ایران در ترکیه

 آبروریزي عجیب 
پیش چشم خارجي ها
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